



Kun Xie

Beijing

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Xie worked in China Unicom from 2013 to 2018 and was responsible for BMW ConnectedDrive project as an operation and maintenance engineer. Mr. Xie has been engaged in patent agency since 2018, and previously worked in Liu, Shen & Associates. Mr. Xie specializes in patent applications, patent analysis, patent examinations, patent invalidations, and client counseling with a focus on automation, electronics, telecommunications, semiconductors, computer science, and internet.

EDUCATION

Mr. Xie received a Bachelor of Engineering degree in Automation from the Beijing Institute of Technology in 2010. He later obtained a Master of Engineering degree in Control Science and Engineering from Beijing Institute of Technology in 2013.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Patent Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



解锟

北京

业务领域

- 知识产权

工作经历

解锟先生于 2013-2018 年期间就职于中国联通集团，作为运维工程师负责宝马公司车联网项目。从 2018 年起开始从事专利代理工作，曾就职于北京市柳沈律师事务所，主要从事与专利相关的涉外知识产权代理业务，包括涉外专利申请文件的翻译和校对；审查意见通知书的转达和答复，专利咨询的答复；专利分析及专利预警等等。擅长的专业领域包括自动控制、通信、电力电子、计算机、半导体、互联网等。

教育背景

解锟先生于 2010 年获北京理工大学自动化专业工学学士学位，后于 2013 年获北京理工大学控制科学与工程专业工学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文